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Protokoll styrelsemöte nr 2023_09 den 13 september 2023 

Plats: Hos Bengt Dahl, Norrköping 

Närvarande: Bengt Dahl, Frank Lindström, Ulrika Borgström, Anders Johansson, Doris 
Brännström, Jan-Erik Johansson, Sebastian Johansson. På distans:  Jan Persson, Clarence 
Arnstedt 

Frånvarande: Anurak Sawatdee, Jimmy Kronstrand, Cissi Einarsson, Per Olov Eriksson, 
Lars Qvarfordt 

 
§ 1  Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat 

§ 2  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

§ 3  Val av Justeringsperson 
Anders Johansson valdes till justeringsperson 

§ 4  Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

§ 5  Ekonomisk rapport 
Fast sparande upprättat med 50 000 kr per månad på räntebärande konto. 
Ekonomisk rapport bifogades kallelsen. 

§ 6  Inkommen post  
 Ordförande har fått förhandsinformation från Riks avseende styrelsekonferens 

som kommer att hållas den 18-19/11 2023 på Arlanda Expo. 

 Ingen övrig post har inkommit. 

§ 7  Manusstopp 
 Till senaste manusstoppet den 4/9 har Frank skickat information om genomförd 

AK/BKK, aktiviteter som genomförs under sommaren samt information om 
förestående gruskurser. 

§ 8  MCT 

 Förråd 

 Förrådsfrågan är ännu inte löst. Materialet förvaras på ett par tillfälliga platser, 
som inte är vinterbeständiga, tills en lösning identifieras. Bengt letar förråd inom 
Norrköping och fram tills permanent lösning är framtagen beslutade styrelsen att 
hyra förråd hos förrådsföretag såsom Servistore eller liknande. Kostnaden för 
denna typ av förråd är ganska hög men får fungera som en interimslösning så 
länge. 
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 Kommande kurser 

 En gruskurs kommer att genomföras 28-29/10 på Kråkvilan. 

 En knix den 24/9 på Herstadberg. I dagsläget är endast 7 deltagare anmälda så 
här behöver samtliga i styrelsen hjälpa till att marknadsföra knixen. 

 Frågan om vi kan ha möjlighet att få tillbaka Raceland efter att bygget är klart 
lyftes. Ordförande föreslog att vi ska avvakta tills efter årsskiftet innan vi tar 
kontakt och utreder den möjligheten.  

 Utbildningsgruppen 

 MCT kommer att samla utbildningsgruppen för att utvärdera säsongen samt ta 
tag i mentorkontrakten. 5 tilltänkta aspiranter har fallit bort under säsongen och 
vi har många inaktiva aspiranter. Utbildningsgruppen kommer att se över listan 
med aspiranter för att klargöra vilka som vill kvarstå som aspiranter och vilka 
som istället vill vara funktionär/resurs. 

 En plan behöver tas fram för potentiella exningar under nästa säsong och detta 
ansvarar utbildningsgruppen för.  

 Säsongsavslutning 

 En säsongsavslutning för samtliga aktiva resurser kommer att genomföras 
antingen den 21/10 eller den 28/10. 

 Janne och Sebastian jobbar tillsammans med att utforma dagen. Bengt kollar om 
vi kan låna samma lokal som förra året samt vilket datum som 
instruktörskonferensen planeras till så att avslutningen inte krockar med den. 

 AK/BKK Sviestad 26-27/8 

 Många lärdomar har tagits av vårt första genomförande av AK/BKK som kommer 
att ligga till grund för förbättringar till nästa tillfälle. Bristande kommunikation 
och information är nog den viktigaste orsaken till att det blev ganska rörigt på 
många håll under dagarna. Mycket positiv återkoppling har däremot kommit från 
deltagarna vilket är glädjande.  

 Bengt och Janne kommer att sammanfatta vad som gick bra och vad som 
behöver göras bättre nästa gång. 

 Frågan om vi ska genomföra AK/BKK även nästa år togs upp och diskussioner 
genomfördes. Styrelsen beslutade enhälligt att genomföra en BKK på Sviestad för 
SMC School i maj 2024 och en AK för SMC Sport i augusti 2024. 

 Bengt tar en diskussion med LMS om önskemålet att hyra Sviestad vid dessa 
tillfällen.  

 Kurs på väg 

 Ulrika deltog på SMC Sörmlands ”Kurs på väg” i juli och styrelser anser att vi bör 
satsa på att genomföra sådana kurser hos oss under nästa säsong. 
Utbildningsgruppen tar med detta i sin planering där Ulrika engageras i att driva 
det tillsammans med intresserade instruktörer.  



3 (3) 

 Utbildning under lågsäsong 

 Sebastian lyfte möjligheten att genomföra en utbildning i att ta hand om skadade 
på banan. Om en olycka händer under pågående körning är det viktigt att ha 
kunskaper om vad som behöver göras och hur man kan komma att agera och 
reagera. SVEMOs krisgrupp håller utbildningar i detta. En sådan utbildning är 
något som kan genomföras mellan säsongerna både för att skapa kunskap i 
ämnet och för att engagera medlemmarna med utvecklande utbildningar och 
aktiviteter under lågsäsong. Kostnaden för en sådan utbildning ligger på ca 9 000 
kr för en heldag, exkl. lokal och mat. Utbildningsgruppen tar med detta i sin 
planering.  

§ 9  Sociala medier 
 Bengt har skrivit om kommande Knix och om genomförd AK/BKK på hemsidan. 

Frank kommer att lägga ut information om Knix och Gruskurser på Facebook-
sidan.  

§ 10  Styrelsen 
 Cissi har meddelat att hon tyvärr inte har möjlighet att vara aktiv i styrelsen men 

avvaktar till årsmötet med att avsäga sig sitt uppdrag. 

§ 11  Aktiviteter 
 Se information under §8 MCT.  

§ 12  Valberedningen 
Inget nytt. 

§ 13  Övriga frågor 
Inget nytt. 

§ 14  Nästa möte 
Näst möte hålls den 11 oktober 2023 kl. 18.00 hos Jan Persson, 
Timmermansgatan 1C, Linköping  

§ 15  Mötets avslutande 
Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
Ordförande   Mötessekreterare 
Bengt Dahl   Ulrika Borgström 
 
Protokollsjusterare 
Anders Johansson 


